

***Story of my Life* by Helen Keller**

We chose a book entitled *Story of My Life* by Helen Keller, which is an autobiography, published in 1903. Helen Keller is an American woman who lived between 1880 and 1968.

It is a story of life about sisterhood that helps a little girl with significant disabilities to increase her potential because she is deaf, blind and mute.

The story takes place in the 19th century when it was a challenge to evolve in an unsuitable world.

She gives us a lesson about resistance, resilience and intelligence.

This autobiography shows how her nanny, Annie Sullivan, saves her from isolation and loneliness, and how Helen manages to overcome her disabilities and to become the best version of herself.

We think it's a must read even nowadays because it shows that whatever happens in your life, you have the power to overcome it. Helen is an example of courage, bravery, and on the International Women's Rights day, she is the proof that a disabled woman can become someone important, even when you live in a world made for men and for healthy people.

We chose this book because it is based on the real lives of women. We also think it is inspiring because it spreads a message of hope and resilience.

By Elodie & Lilou

***Story of My Life* - Helen Keller**

Nous avons choisi un livre intitulé *Story of My Life* (Histoire de ma vie) d'Helen Keller, qui est une autobiographie publiée en 1903. Helen Keller est une autrice américaine qui a vécu entre 1880 et 1968.

C'est une histoire de vie où la sororité aide une petite fille souffrant de handicaps importants à développer son potentiel, car elle est sourde, aveugle et muette.

L'histoire se déroule au XIXe siècle, à une époque où il était difficile d'évoluer dans un monde inadapté.

Elle nous donne une leçon de résistance, de résilience et d'intelligence.

Cette autobiographie montre comment sa nourrice, Annie Sullivan, la sauve de l'isolement et de la solitude, et comment Helen parvient à surmonter ses handicaps et à devenir la meilleure version d'elle-même.

Nous pensons que c'est un livre à lire absolument, même aujourd'hui, car il montre que quoi qu'il arrive dans votre vie, vous avez le pouvoir de surmonter les difficultés. Helen est un exemple de courage et de bravoure, et à l'occasion de la Journée Internationale des Droits des Femmes, elle est la preuve qu'une femme handicapée peut devenir quelqu'un d'important, même lorsqu'elle vit dans un monde fait pour les hommes et les personnes en bonne santé.

Nous avons choisi ce livre parce qu'il s'inspire de la vie réelle de femmes. Nous pensons également qu'il est inspirant car il véhicule un message d'espoir et de résilience.

par Elodie & Lilou